
Zápis č. 4. z VV KSH konaného dne 3. 11. 2023 od 18 hodin 
 
Účast: Jiří Henc, Tomáš Mikšovský, Matěj Prošek, Mgr. Martina Crháková, Jaroslav Kosina, Pavel 
Suchý, Viera Nejedlá, Renata Špidlíková, Jaroslav Říha, Milan Novák, Jindřich Konfršt, František 
Štrébl, Václav Hančar 
 
 
Omluveni: Ivo Šach, Jiří Vrátil, Jaroslav Říha, Milan Novák, 
 
Člen KKRR: Dušan Slávka 
 
1) Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Kosina, Pavel Suchý 
    Zapisovatelka: Lenka Krtková 
 
Usnesení 3. 11. 2023 - VV KSH schvaluje zapisovatelku a ověřovatele. Jednohlasně 
schváleno 
 
2) Kontrola usnesení ze dne 22. 9. 2023  
 
Sbírka listin u veřejného rejstříku – Renata Špidlíková, OSH Chomutov sdělila, že příslušné listiny 
byly zaslány na spolkový rejstřík a čeká se na jejich založení.  
 
Milan Novák, který má na starosti Radu sportu zatím nic v této věci nezaslal. 
 
Republikový ples – se uskuteční v roce 2025 v Teplicích, pořádá OSH Teplice, SH ČMS přislíbil 
příspěvek 100 000 Kč. 
Usnesení 3. 11. 2023 – VV KSH bere na vědomí informaci OSH Chomutov a informaci o 
pořádání republikového plesu v roce 2025, úkol uložený Milanu Novákovi trvá. 
 
 
3) Informace z VV SH ČMS  
Dne 6. – 7. 4. 2024 se ve Vlašimi bude konat ZHVB, dne 15. 6. 2024 se koná celorepublikové 
setkání praporů, MV ČR přislíbilo na rok 2024 dotace beze změn. Dále bylo sděleno, že do 
kalendáře sportovních akcí nepatří TFA, uzlování, atd. Zkoušky rozhodčích MH se z listopadu 
2023 přesouvají na únor 2024. Zkoušky rozhodčích TFA se budou konat v Bilých Poličanech s tím, 
že termín bude upřesněn. Na MČR v běhu na 60 m je rozpracovaná žádost o dotaci na Magistrát 
města Ústí nad Labem a dne 28. 11. 2023 se koná porada pracovníků jednotlivých KSH. 
Usnesení 3. 11. 2023 – VV KSH bere na vědomí informace z VV SH ČMS.  
 
4) Plán práce na rok 2024  
Do plánu práce nedávat akce, které nejsou organizovány sdružením. 
Návrh náměstka Tomáše Mikšovského na změnu názvu z plánu práce na plán činnosti. 
Vyhodnocení krajského kola POODM –OSH Most. OSH Most nabídl Jaroslav Kosina pomoc při 
organizaci. 
Celorepublikové setkání AZH – zajišťuje OSH Most, p. Hančar sdělil podrobnosti k této akci. 
Krajská kola Hry Plamene, Celoroční činnosti dorostu a Požárního sportu – starosta osloví Město 
Bílina, popř. Velebudice z důvodu zapůjčení stadionu. 
Den záchranářů v Litoměřicích – doporučení, aby se jednání účastnil Matěj Prošek. 
Usnesení 3. 11. 2023 – VV bere na vědomí změny v plánu práce na rok 2024 a doporučuje 
ho ke schválení na Shromáždění delegátů OSH Ústeckého kraje. 
 



5) Starosta informoval, že dne 27. 10. 2023 proběhlo poděkování podporovatelům KSH Ústeckého 
kraje v hasičské zbrojnici v Košticích za účasti hejtmana Ústeckého kraje, členů krizové kanceláře 
Ústeckého kraje, náměstka ředitele Územního odboru Ústí nad Labem.  
Usnesení 3. 11. 2023 – VV bere na vědomí informaci o konání poděkování. 
 
5) Shromáždění představitelů OSH Ústeckého kraje se uskuteční dne 25. 11. 2023 v kulturním 
domě v Klapý. Řídící jednání: návrh Tomáš Mikšovský. Návrh inventarizační komise: Jaroslav 
Říha, Dušan Slávka, Tomáš Mikšovský, Jiří Henc,  
Usnesení 3. 11. 2023 – VV bere na vědomí návrh inventarizační komise a řídícího jednání, 
dále schvaluje termín a místo konání Shromáždění představitelů OSH Ústeckého kraje.  
 
6) Návrh rozpočtu je stejný jako v loňském roce a odvíjí se od získaných dotací. 
Usnesení 3. 11. 2023 – VV bere na vědomí návrh rozpočtu na rok 2024.  
 
7) Různé:  
Starosta sdělil, že je dojednána smlouva na pronájem stadionu na MČR v běhu na 60 m a požádal 
jednotlivé OSH o pomoc při pořádní této akce. Organizací akce byl pověřen Tomáš Mikšovský.  
 
Starosta podal informaci o průběhu přeregistrace sborů.  
 
Václav Hančar požádal starosty jednotlivých OSH, aby doladili stavy Zasloužilých hasičů v evidenci 
na ústředí s p.  srovnat stavy ZH s p. Švejdovou. Dále sdělil, že setkání Aktivu Zasloužilých hasičů 
se uskuteční v roce 2024 v Teplicích. 
 
Hlášení o činnosti se v zásadě neměnní a je nutno jej vyplňovat v centrální evidenci SDH. 
 
Starosta doporučil radě mládeže, aby zvážila možnost konání Resue camp a zjistila předběžný zájem 
s tím, že akci by bylo možno uskutečnit ve SOŠES, OAaSZŠ Chomutov.  
do 25. 11. krajské rady – prevence, represe– Crháková úkol – Chomutov škola 
 
Starostou sděleno, že praxe trenérů 3. třídy, kterou měl zajistit Milan Novák, se zatím neuskutečnila.  
 
Pavel Scuhý sdělil, že na stránkách nejsou vyvěšeny výsledky Krajských kol Hry Plamen, Celoroční 
činnosti dorostu a Požárního sportu. 
 
Matěj Prošek sdělil, že se pracuje na změně stejnokrojového předpisu, který je v současné době 
v připomínkování. Dále uvedl, že z důvodu ceny investice bylo doporučeno vedení stávající 
Centrální evidence SDH. 
 
František Štrébl uvedl, že na jednotlivé OSH rozeslal propozice k ochraně obyvatel a požádal 
o rozeslání do sborů s tím, aby se členové do této rady. Starosta doporučil v této věci vyvolat 
jednání s HZS, neboť u nich jsou evidovány předurčené jednotky k ochraně obyvatel. 
 
Viera Nejedlá připomněla konání burzy hraček. 
 
Martina Crháková poděkovala za úspěšný 10. ročník Stimax Cupu. Dále požádala o příspěvek na 
zakoupení triček pro rozhodčí s označením „Rozhodčí Ústeckého kraje“.  
 
Tomáš Mikšovský předložil návrh na konání gala dne se slavnostním večerem s vyhlášením 
výsledků Stimax Cupu a Tohatsu Cupu s tím, že vyhlášení by probíhalo tak, že odpoledne by se 



vyhlásili děti a večer dospělí. Doporučil, aby Milan Novák vytvořil na tým rozhodčích na Stimax 
Cup, jako je tým technické čety a organizačního týmu.  
 
Usnesení 3. 11. 2023 – VV bere na vědomí sdělené informace a ukládá: 

-  KORM, Martině Crhákové zjištění zájmu o Resue camp,  
-  Milanu Novákovi zajistit praxi trenérů 3. třídy, a vytvořit tým rozhodčích pro 

Stimax Cup, 
- Matěji Proškovi vyvěsit na www.stránky příšlušné výsledky.  

VV doporučil vyvolat jednání s HZS ve věci propozic ochrany obyvatel. VV dále 
odsouhlasil nákup triček pro rozhodčí. K návrhu na gala den se VV vrátí v dalším jednání. 
 
Zapsala Lenka Krtková 
 

 
 

http://www.stránky/

